
 

 
HLAVNÍ  MĚSTO  PRAHA 

MAGISTRÁT  HLAVNÍHO  MĚSTA  PRAHY 

KOMISE RHMP PRO ROZVOJ KONCEPTU SMART CITIES  

  

   

Název jednání: 4. jednání Komise RHMP pro rozvoj konceptu Smart Cities  
Datum a čas: 27.5.2024 16:00 – 17:40, Místnost nové rady / online přes Webex  

Přítomno: 8 členů (3 fyzicky, 5 online), Komise BYLA usnášeníschopná. 

1. Zahájení jednání (J. Beránek)  

Jednání bylo zahájeno úvodním slovem předsedy Komise a krátkým představením hostů. 

Následovalo hlasování o schválení programu (bod 1a), bylo jednohlasně přijato.  

2. Aktuality Smart Prague (včetně Platformy PSP) (OICT) 

O. Šárovec (OICT) představil jednotlivé aktuality z Operátora ICT. Postupně byl představen 

aktuální stav „Platformy pražských sdílených dopravních prvků“, „Rozšířené reality ve 

veřejném prostoru“, „Monitoringu mikroklimatických parametrů urbanizovaného prostředí“ 

a „Rozvoj dobíjecí infrastruktury na území HMP“. Dále byl představen dosavadní průběh 

letošního Pražského inovačního maratonu a všichni členové Komise byli pozváni na závěrečné 

představení projektů vítězných týmů, které proběhne 19.6.2024 v Radlické kulturní sportovně.  

3. Představení Aktualizace koncepce Smart Prague  (OICT)  

P. Suška a A. Pajgrt pokračovali představením současných závěrů Aktualizace Koncepce Smart 

Prague, která byla se členy Komise též co-designována, a to prostřednictvím workshopu 

konaného online 30.1.2024 od 15:00. Její finální verze bude předložena Radě HMP během 

července 2024.  

P. Sedláčková vznesla dotaz, jaké jsou hlavní připomínky, které zpracovatelé dokumentu 

obdrželi v komentářích od zúčastněných osob.  

A. Pajgrt odpověděl, že se jednalo pouze o velmi drobná doplnění a jako hlavní bod vidí 

potřebu verifikace zahraničními experty.  

4. Představení mezinárodních inovačních projektů  

D. Pevná (OICT) poté představila mezinárodní inovační projekty, do kterých je OICT zapojen. 

P. Sedláčková vznesla dotaz aspekty, v kterých vyniká Praha a mohla by být inspirací pro jiná 

města, a zda je možné se někde o projektech dozvědět podrobnější informace. 

ZÁPIS 
 



D. Pevná a P. Suška zareagovali, že Praha je ve světovém měřítku jedničkou především 

v oblasti městské hromadné dopravy a datového řešení pro Prahy díky datové platformě 

Golemio.  

5. Přednesení žádosti o stanovisko k podpoře festivalu Kreativní Byrokracie 2024  

D. Mazur (MHMP) pokračoval přednesením žádosti o poskytnutí záštity člena Rady hl. m. 

Prahy a finančního příspěvku pro festival Kreativní Byrokracie 2024 od jeho organizátorů. 

Uvedl, že se jedná již o několikátý ročník této akce zaměřené na inspirativní a odvážné 

osobnosti státní správy a k udělení záštity a finanční podpory došlo např. v roce 2022.  

J. Kolář vznesl dotaz, proč o tomto bodě nebyli členové Komise informováni předem. 

D. Mazur reagoval, že jeho kancelář bohužel obdržela tuto žádost až v den zasedání Komise.  

J. Kolář proto navrhl, aby se o podpoře udělení záštity a finančního příspěvku jednalo formou 

hlasování per rollam a členové tak měli prostor pro nastudování materiálů.  

J. Beránek v návaznosti na prosbu J. Koláře vznesl otázku, zda je někdo proti tomuto návrhu. 

Nikdo nebyl proti. Hlasování per rollam proběhlo ve dnech 28. – 31.5.2024 ve znění:  

Usnesení:  

„Komise RHMP pro rozvoj konceptu Smart Cities vyjadřuje podporu pro udělení záštity 

festivalu Kreativní Byrokracie ze strany radního Daniela Mazura a souhlasí s poskytnutím 

finančního příspěvku pro realizaci akce ze strany města.“ 

Pro: 7 hlasů, Proti: 1 hlasů, zdržel se: 4 hlasy, nehlasoval: 1  

Usnesení BYLO přijato a na příští schůzi bude představeno.  

 

V Praze dne 31.5.2024 

Vypracování Zápisu: 

Denisa Pevná, tajemnice KSC 

 

Schvalovatel zápisu:  

Jaromír Beránek, předseda KSC 


